

This is to certify that the Quality Management System of

### Impro Aerotek Limited

Unified Social Credit Code: 913202147394416053

Operation Address: No.18, Furong 5th Road, Xishan Economic Development Zone, Wuxi City, Jiangsu Province, China(Casting, Machining, Heat Treatment); No.15, Wenlin Zhengxing Road, Zhutang Town, Jiangyin City, Jiangsu Province, China(Surface Treatment)

Registered Address: No.18, Furong 5th Road, Xishan Economic Development Zone, Wuxi City, Jiangsu Province, China

applicable to

Manufacturing and processing of precision castings and precision mechanical parts (non-contact with the human body) for patient carrying equipment, clinical laboratory instruments and surgical control instruments

has been assessed and registered by NQA against the provisions of

# ISO 13485:2016

This registration is subject to the company maintaining a quality management system, to the above standard, which will be monitored by NQA.

Certified Clients shall accept regular surveillance assessments, the validity of certificates shall be maintained for the positive result of audit.

The information of this certificate can be checked on CNCA's website (www.cnca.gov.cn)

SNQA's website: www.snqa.com.cn

L.N.A

Managing Director

Certificate Number: 46018

Issue Date: 14 February 2019 Reissue Date: 07 February 2025 Valid Until: 14 February 2028







The use of the UKAS Accreditation Mark indicates accreditation in respect of those activities covered by the accreditation certificate number 015 held by NQA. NQA is a trading name of NQA Certification Limited, Registration No 09351758, Registered Office: Warwick House, Houghton Hall Park, Houghton Regis, Dunstable, LU5 5ZX, UK. This certificate is the property of NQA and must be returned on request.

Shanghai NQA Certification Co., Ltd. Address: Room 2201, 958 Lujiazui Ring Road, China (Shanghai) Pilot Free Trade Zone.



#### 兹证明

### 鹰普航空科技有限公司

统一社会信用代码:913202147394416053 经营地址:江苏省无锡市锡山经济开发区美蓉五路18号(铸造、机加工、热处理) ;江苏省江阴市祝塘镇文林正行路15号(表面处理) 注册地址:无锡市锡山经济开发区美蓉五路18号

的质量管理体系适用于

(患者承载设备、临床检验器械、手术控制器械)用精密铸件及 精密机械零件(非接触人体)的制造和加工

已经NQA根据标准

## ISO 13485:2016

审核和注册

注册要求组织必须按照上述标准保持其质量管理体系,并由NQA进行监督。 获证组织必须定期接受监督审核并经审核合格,此证书方继续有效。 本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.cnca.gov.cn)上查询 SNQA查询网站: www.snqa.com.cn



总经理

证书号: 46018

初次发证日期:	2019年02月14日
本次发证日期:	2025年02月07日
证书有效期至:	2028年02月14日





使用UKAS认可标志表明对NQA所持有的编号为015的认可证书所涵盖的活动进行认可; NQA是NQA认证有限公司的商业名称,注册号为09351758。 注册地址: Warwick House, Houghton Hall Park, Houghton Regis, Dunstable, LU5 5ZX. 英国; 证书为NQA所有,客户需在NQA要求时将证书返还; 上海恩可埃认证有限公司,地址:中国(上海)自由贸易试验区陆家嘴环路958号2201室。